



GWC and Qatar Airways Group Extend Decade-Long Partnership with a Landmark Logistics Agreement

- Sheikh Abdulla bin Fahad: Proud to support the operations of the World's Best Airline
- Engr. Badr Al-Meer: This agreement strengthens our operational capabilities

July 2025 / Doha / Qatar: In a major milestone for Qatar's aviation and logistics sectors, GWC, the country's leading logistics provider, has officially renewed its long-standing partnership with Qatar Airways through the signing of a pivotal five-year service agreement. The high-profile signing ceremony, held in Doha, underscores both organisations' shared commitment to operational excellence, innovation, and delivering world-class standards on a global scale.

As one of the world's most awarded and respected airlines, Qatar Airways consistently sets the benchmark for aviation excellence. Known for its unwavering commitment to service, safety, and innovation, the airline has earned multiple "Airline of the Year" accolades and continues to expand its global footprint from its hub at the world-class Hamad International Airport.

For over a decade, GWC has proudly served as the logistics service provider for this prestigious airline and its key affiliates – including MATAR, and Qatar Duty Free. The airline's success on the global stage is powered not only by its premium passenger

شركة الخليج للمخازن ومجموعة الخطوط الجوية القطرية تجددان شراكتهما الممتدة لأكثر من عقد من الزمن من خلال اتفاقية لوجستية بارزة

- الشيخ عبد الله بن فهد : فخورون بدعم عمليات أفضل شركة فالعالم
- المهندس بدر المير : هذه الاتفاقية تساهم في تعزيز قدراتنا التشغيلية

يوليو 2025 \ الدوحة \ قطر: في خطوة تُعد محطة فارقة لقطاعي الطيران والخدمات اللوجستية في دولة قطر، أعلنت شركة الخليج للمخازن (جي.دبليو.سي)، المزود الرائد للخدمات اللوجستية في البلاد، عن تجديد شراكتها طويلة الأمد مع مجموعة الخطوط الجوية القطرية، وذلك من خلال توقيع اتفاقية خدمات استراتيجية تمتد لخمس سنوات. وقد أقيم حفل التوقيع الرسمي في الدوحة، حيث جرى التأكيد على التزام الطرفين المشترك بالتميّز التشغيلي، والابتكار، وتقديم أعلى المعايير العالمية في الأداء على الصعيد الدولي.

وتُعد الخطوط الجوية القطرية واحدة من أكثر شركات الطيران حصدًا للجوائز وتقديرًا على مستوى العالم، حيث تواصل ترسيخ مكانتها كمعيار عالمي في التميز في مجال الطيران. وتشتهر الشركة بتفانيها في تقديم أعلى مستويات الخدمة والسلامة، والابتكار المستمر، وقد نالت عدة جوائز مرموقة، من بينها "شركة الطيران الأفضل في العالم"، مع مواصلة توسّعها العالمي انطلاقًا من مركز عملياتها في مطار حمد الدولي المصنّف عالميًا.

لأكثر من عقد من الزمان، تفخر شركة جي.دبليو.سي بكونها مزود الخدمات اللوجستية لشركة الطيران المرموقة وشركاتها التابعة الرئيسية، بما في ذلك "مطار" و"قطر للأسواق الحرة". ويستند نجاح الخطوط الجوية القطرية على الساحة العالمية إلى ما هو أبعد من تجربة السفر الفاخرة التي تقدمها لركابها، ليشمل أيضًا منظومة لوجستية متكاملة تُدار بكفاءة خلف الكواليس، ما يساهم في دعم أدائها المتميز وازدهارها المستمر.





experience, but also by the seamless, behind-thescenes logistics operations that enable it to thrive.

GWC, stands at the forefront of Qatar's logistics industry, delivering integrated, end-to-end supply chain solutions across diverse sectors including aviation, oil and gas, healthcare, retail, and e-commerce. As the Official Logistics Provider for FIFA World Cup Qatar 2022™, GWC has consistently demonstrated world-class execution, innovation, and scale. With a robust infrastructure network, a reputation for operational excellence, and a deep commitment to supporting Qatar's national vision, GWC continues to be the logistics partner of choice for most of the world's respected institutions.

GWC Group Managing Director, Sheikh Abdulla bin Fahad bin Jassim bin Jabor Al Thani, said: "This renewed agreement with Qatar Airways reflects the strength of our national institutions working together to achieve excellence on a global stage. At GWC, we are proud to support the operations of the World's Best Airline by Skytrax 2025 with world-class logistics solutions rooted in innovation, efficiency, and reliability. Our long-standing partnership with Qatar Airways is a testament to our shared values and our unwavering commitment to Qatar's continued progress and global connectivity,"

Qatar Airways Group Chief Executive Officer, Engr. Badr Mohammed Al-Meer, said: "We are pleased to renew our long-standing partnership with GWC. This agreement strengthens our operational capabilities and supports our continued global growth. By working together, we remain committed to delivering world-class services across a broad range of functions, guided by our shared pursuit of excellence."

GWC Chief Commercial Officer, Syed Maaz, said: "This partnership reflects the very best of Qatari ambition and capability. To serve a world-renowned airline like Qatar Airways is a responsibility we take immense pride in. This renewed agreement is not only an extension of

وتتبوأ شركة جي.دبليو.سي موقع الريادة في قطاع الخدمات اللوجستية في قطر، حيث تقدم حلول سلسلة إمداد متكاملة عبر مجموعة متنوعة من القطاعات تشمل الطيران، والنفط والغاز، والرعاية الصحية، والتجزئة، والتجارة الإلكترونية. وبصفتها المزود الرسمي للخدمات اللوجستية لكأس العالم FIFA قطر 2022™، أثبتت جي.دبليو.سي قدرتها على التنفيذ باحترافية وفق أعلى المعايير الدولية، مدعومة بروح الابتكار والمرونة التشغيلية. وتعتمد الشركة في نجاحها على شبكة متينة من البنية التحتية، وسمعة قوية في مجال التميّز التشغيلي، إلى جانب التزام راسخ بدعم رؤية قطر الوطنية. وبفضل ذلك، تواصل جي.دبليو.سي ترسيخ مكانتها كشريك لوجستي مفضل لدى العديد من المؤسسات العالمية المرموقة.

قال العضو المنتدب لمجموعة جي.دبليو.سي، الشيخ عبد الله بن فهد بن جاسم بن جبر آل ثاني:

"يجسد تجديد هذه الاتفاقية مع الخطوط الجوية القطرية قوة التعاون بين مؤسساتنا الوطنية، وسعيها المشترك نحو تحقيق التميّز على الساحة العالمية. ونحن في جي.دبليو.سي نعتز بدعمنا لعمليات شركة الطيران الأفضل في العالم 2025، بحسب تصنيف سكاي تراكس، من خلال تقديم حلول لوجستية متكاملة ترتكز على الابتكار، والكفاءة، والموثوقية. وتُعد شراكتنا الممتدة مع الخطوط الجوية القطرية انعكاسًا للقيم المشتركة التي تجمعنا، وتجسيدًا للتزامنا الثابت بدعم مسيرة قطر التنموية وتعزيز مكانتها العالمية".

قال سعادة المهندس بدر محمد المير، الرئيس التنفيذي لمجموعة الخطوط الجوية القطرية:

"يسعدنا تجديد شراكتنا طويلة الأمد مع شركة جي.دبليو.سي، إذ تُسهم هذه الاتفاقية في تعزيز قدراتنا التشغيلية، ودعم نمونا المستمر على الصعيد العالمي. ومن خلال هذا التعاون المثمر، نؤكد التزامنا المشترك بتقديم خدمات لوجستية عالية الجودة تغطي مختلف جوانب العمليات، انطلاقًا من رؤيتنا المشتركة للتميّز والربادة".

قال السيد سيد ماز، الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية لشركة جى.دبليو.سى:

"تجسد هذه الشراكة أسمى معاني الطموح والكفاءة القطرية. إن تقديم خدماتنا لشركة طيران عالمية مرموقة مثل الخطوط الجوية القطرية يُعد مسؤولية نعتز بها للغاية. وهذه الاتفاقية المجددة لا تقتصر على تمديد الخدمات، بل تمثل





services – it's a renewed promise to uphold the gold standard of logistics that supports a globally admired aviation brand, every day."

Under the newly signed agreement, GWC will continue delivering a full spectrum of integrated logistics services including customs clearance, import/export handling, warehousing and distribution, inventory management, document storage, and other value-added solutions. These services will ensure seamless, end-to-end support for Qatar Airways' operations on the ground, mirroring its excellence in the skies.

The signing signifies more than a contract renewal – it marks a strategic alignment between two national champions committed to powering Qatar's global competitiveness. It also reinforces Qatar's position as a logistics and aviation hub for the region and the world.

Together, GWC and Qatar Airways Group are charting the future of integrated logistics – where scale meets precision, and ambition meets execution.

- Ends -

About GWC Group

Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC) is Qatar's number one logistics and supply chain solutions provider and a trusted industry leader across the GCC. Since its establishment in 2004, GWC has built a reputation for operational excellence, innovation, sustainability, and reliability. With a comprehensive regional network and advanced infrastructure, the company delivers seamless, technology-driven solutions covering warehousing, distribution, freight forwarding, transportation, and specialized logistics. GWC empowers businesses of all sizes, from entrepreneurs and SMEs to global multinationals, enabling seamless operations and sustainable growth. Notably, GWC was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™, showcasing its world-class capabilities on the global stage.

وعدًا متجددًا بالتمسك بأعلى المعايير الذهبية في قطاع الخدمات اللوجستية، لدعم علامة طيران تحظى بإعجاب عالمي – كل يوم".

بموجب الاتفاقية الجديدة، ستواصل شركة جي. دبليو.سي تقديم مجموعة متكاملة من الخدمات اللوجستية، تشمل التخليص الجمركي، ومناولة الواردات والصادرات، والتخزين والتوزيع، وإدارة المخزون، وحفظ الوثائق، وغيرها من الحلول ذات القيمة المضافة. وتهدف هذه الخدمات إلى توفير دعم شامل وسلس لعمليات الخطوط الجوية القطرية على الأرض، بما يعكس تميّزها المعهود في الأجواء.

لا يُمثل هذا التوقيع مجرد تجديد لعقد قائم، بل يُجسد شراكة استراتيجية بين اثنين من أبرز الكيانات الوطنية، يجمعهما التزام راسخ بدعم القدرة التنافسية العالمية لدولة قطر. كما يعزز الاتفاق من مكانة قطر كمركز إقليمي وعالمي رائد في مجالى الخدمات اللوجستية والطيران.

معًا، ترسم شركة جي.دبليو.سي ومجموعة الخطوط الجوية القطرية ملامح مستقبل الخدمات اللوجستية المتكاملة – حيث تلتقي القدرة على التوسع بالدقة، ويلتقى الطموح بالتنفيذ.

- انتھی۔

نبذة عن شركة الخليج للمخازن

شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (جي دبليو سي) هي المزود الرائد للحلول اللوجستية وحلول شبكات الإمداد في دولة قطر، كما أنها شركة رائدة في القطاع في دول مجلس التعاون الخليجي. ومنذ تأسيسها في عام 2004، اكتسبت الشركة سمعة استثنائية في مجال التميز التشغيلي والابتكار والاستدامة والموثوقية. وبفضل شبكتها الإقليمية الشاملة ومنشآتها المتقدمة، تقدم الشركة حلولاً منقطعة النظير قائمة على التقنية تشمل التخزين والتوزيع وخدمات الشحن والنقل والخدمات اللوجستية المتخصصة. وتعمل "جي دبليو سي" على تمكين الشركات باختلاف المتخصصة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو العالمية متعددة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو والمزوّد اللوجيستي الرسمي لبطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™، ما والمزوّد اللوجيستي الرسمي لبطولة كأس العالم FIFA قطر 2022™، ما مكنها من إثبات قدراتها فائقة التطور على المسرح الدولي.





Our Social Media handle is @gwclogistics













Get in touch:

For media related inquiries, please contact us at +974 33211010 or by email at media@gwclogistics.com

About Qatar Airways

A multiple award-winning airline, Qatar Airways won the 'World's Best Airline' for an unprecedented ninth time at the 2025 World Airline Awards, managed by the international air transport rating organisation, Skytrax. Qatar Airways was previously named the World's Best Airline in 2011, 2012, 2015, 2017, 2019, 2021, 2022, and 2024.

The airline continues to be synonymous with excellence, and has yet again received recognition for 'World's Best Business Class', and 'World's Best Business Class Airline Lounge'. As the leading connector in the region, Qatar Airways has also been lauded with the 'Best Airline in the Middle East' title for the 13 time.

Qatar Airways currently flies to over 170 destinations worldwide, connecting through its Doha hub, Hamad International Airport, the 'Best Airport in the Middle East' for 11 consecutive years, as well as 'World's Best Airport Shopping' for the third year in a row, as voted by Skytrax. Hamad International Airport has previously been named the 'World's Best Airport' by Skytrax in 2021, 2022, and 2024.

Qatar Airways was the first Airline in the Middle East to be certified to the highest level of IATA's Environmental Assessment (IEnvA) programme, based on recognised environmental management system principles (such as ISO 14001). As an inaugural signatory to the Buckingham Palace Declaration in March 2016, Qatar Airways became the first airline globally to be certified to the industry standard for the prevention of illegal wildlife trafficking in aviation.

للتواصل معنا عبر وسائل التواصل الاجتماعي gwclogistics@











للاستفسارات الإعلامية، يرجى الاتصال على الرقم 97433211010+ أو عبر البريد الإلكتروني media@gwclogistics.com

عن الخطوط الجوبة القطربة

فازت الخطوط الجوية القطرية، شركة الطيران الحائزة على العديد من الجوائز العالمية، بجائزة "أفضل شركة طيران في العالم" للمرة التاسعة غير المسبوقة في حفل توزيع جوائز الطيران العالمية لعام 2025، والتي تديره منظمة تصنيف النقل الجوى الدولية "سكاى تراكس". وكانت الخطوط الجوية القطرية قد حصدت لقب أفضل شركة طيران في العالم في الأعوام .2024 9 2022 9 2021 9 2019 9 2017 9 2015 9 2012 9 2011

كما نالت الناقلة القطرية جائزة "أفضل درجة رجال أعمال في العالم"، وأفضل صالة لانتظار المسافرين على درجة رجال الأعمال في العالم". وبوصفها شركة الطيران الرائدة في المنطقة، فازت الخطوط الجوبة القطرية أيضا بجائزة "أفضل شركة طيران في الشرق الأوسط" للمرة 13.

وتسيّر الناقلة الوطنية لدولة قطر رحلاتها حاليّاً إلى أكثر من 170 وجهة عالمية، عبر مقر عملياتها في الدوحة، مطار حمد الدولي، الذي اختارته شركة سكاي تراكس كأفضل مطار في الشرق الأوسط للمرة 11 على التوالي، وأفضل مطار في العالم للتسوق للعام الثالث على التوالي. وقد حصل مطار حمد الدولي على لقب "أفضل مطار في العالم" من قبل سكاى تراكس في أعوام .2024 9 2022 9 2021

وكانت الخطوط الجوبة القطربة قد حصلت على شهادة للتقييم البيئي تعد الأعلى من الاتحاد الدولي للنقل الجوى (IEnvA) لتصبح بذلك أول شركة طيران في الشرق الأوسط تنال هذه الشهادة المستندة على مبادئ نظام الإدارة البيئية المعترف بها مثل .((ISO 14001) كما وكانت الناقلة القطرية من أولى الشركات التي وقعت على اتفاقية قصر باكنجهام في مارس 2016 لمحاربة ومنع النقل الجوي غير المشروع للأحياء البرية ومنتجاتها.